
 

OBEC LIPTOVSKÁ  TEPLIČKA, OBECNÝ  ÚRAD, UL. Š.GARAJA 398/16 

059 40 LIPTOVSKÁ TEPLIČKA 

 

 

    Z Á P I S N I C A       
         Lipt.Teplička, dňa 

          19.4.2023 

 
Napísaná v priebehu IV. zasadnutia Obecného zastupiteľstva, konaného dňa  

19.4.2023 v miestnosti  zasadačka obecného úradu  

 

Prítomní: 

Poslanci Obecného zastupiteľstva:     viď prezenčná listina 

 

Ospravedlnení poslanci: Patrik Bachleda 

Neospravedlnení poslanci:  

 

Ostatní prítomní: 

 

 Predsedajúci oznámil, že Obecné zastupiteľstvo bolo zvolané v stanovenej lehote a že 

všetci poslanci Obecného zastupiteľstva boli na toto písomne včas pozvaní. Ďalej konštatuje, 

že z celkového počtu 9 poslancov Obecného zastupiteľstva je prítomných 8 poslancov, teda 

zasadanie Obecného zastupiteľstva je v zmysle § 2 Zákona SNR č. 369/90 Zb.  

o obecnom zriadení uznášania schopné. 

 

Overovateľov zápisnice menuje 

 

 

l. Jaroslav Géci       2. Bc.Renáta Mezovská 

   

P r o g r a m : 

 

1. Organizačné záležitosti 

2. Kontrola plnenia uznesení 

3. Správa o kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra za rok 2022 

4. Interpelácia poslancov 

5. Rozpočtové opatrenie č. 2/2023 

6. Rozpočtové opatrenie č. 3/2023 

7. VZN č.1/2023 o pamätihodnostiach obce Lipt.Teplička 

8. VZN č. 2/2023 o určení príspevku na činnosť školy a školského zariadenia a výšky dotácie 

    na prevádzku a mzdy na dieťa MŠ a školských zariadení so sídlom na území obce 

    Lipt.Teplička. 

9. Delegovanie členov rady školy 

10. Nájom priestorov v budove ObZS – ambulancia praktického lekára 

 

 

 

 

 



 

k bodu l – starosta obce privítal všetkých prítomných na zasadnutí OcZ. 

Za overovateľov zápisnice boli určení poslanci: Jaroslav Géci a Bc. Renáta Mezovská 

Za zapisovateľku Anna Maliková. 

Za návrhovú komisiu zvolení poslanci: Peter Géci a Anna Štrbková 

Hlasovanie poslancov: 

ZA:  8       PROTI:0         ZDRŽAL SA:  0          NEPRÍTOMNÍ:  1     NEHLASOVAL:  0 

ZA: Mgr.Jana Smolárová, Pavel Marušin, Ing.Juraj Smolár, Bc. Renáta Mezovská, Peter 

Géci, Anna Štrbková, Marián Kondula, Jaroslav Géci,     PROTI: 0      ZDRŽAL SA: 0   

NEPRÍTOMNÍ:  Patrik Bachleda                                                                                                

Starosta obce predniesol program rokovania OcZ, ktorý bol jednohlasne schválený.       

k bodu 2 

OcZ zobralo na vedomie  

Kontrolu plnenia uznesení prednesenú hlavným kontrolórom obce  /viď príloha č.1/ 

Hlasovanie poslancov: 

ZA:  8       PROTI:0         ZDRŽAL SA:  0          NEPRÍTOMNÍ:  1     NEHLASOVAL:  0 

ZA: Mgr.Jana Smolárová, Pavel Marušin, Ing.Juraj Smolár, Bc. Renáta Mezovská, Peter 

Géci, Anna Štrbková, Marián Kondula, Jaroslav Géci,     PROTI: 0      ZDRŽAL SA: 0   

NEPRÍTOMNÍ:  Patrik Bachleda                                                                                                                                                                    

k bodu 3 

OcZ zobralo na vedomie  

Správu o kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra za rok 2022   /viď príloha č.2/ 

Hlasovanie poslancov: 

ZA:  8       PROTI:0         ZDRŽAL SA:  0          NEPRÍTOMNÍ:  1     NEHLASOVAL:  0 

ZA: Mgr.Jana Smolárová, Pavel Marušin, Ing.Juraj Smolár, Bc. Renáta Mezovská, Peter 

Géci, Anna Štrbková, Marián Kondula, Jaroslav Géci,     PROTI: 0      ZDRŽAL SA: 0   

NEPRÍTOMNÍ:  Patrik Bachleda 

k bodu 4 – interpelácia poslancov: 

Mgr. Janka Smolárová: 

1/Vzhľadom k zvyšujúcemu vandalizmu až možno kriminalite sa pýtam ako sa plánuje 

s doplnením kamerového systému v obci? Konkrétne na nové detské ihrisko pri dolnej Coop 

Jednote a pri altánku, event. s doplnením/výmenou v obci na problematických miestach. 

Vedeli by sme do budúceho zastupiteľstva zistiť sumu, ktorá by bola pre to potrebná, aby sa 

dané financie hľadali aj v rozpočte? 

Odpoveď prednosta OcÚ: 

S rozšírením kamerového systému sa do budúcnosti plánuje. Predpokladá to však najskôr 

spracovanie bezpečnostného projektu. Potrebnú sumu na zabezpečenie kamerového systému 

zatiaľ nevieme, pretože nemáme informáciu o tom koľko stojí spracovanie nového 

bezpečnostného projektu. Samotné kamery sa pohybujú v sume od cca.100 €/1ks a vyššie 

podľa druhu kamery a spôsobu prenosu signálu. K tomu však treba pripočítať ďalšie 

komponenty tak, aby bol kamerový systém funkčný. Všetky tieto skutočnosti je potrebné 

najskôr odkonzultovať s odborníkom a určiť najefektívnejší spôsob zabezpečenia kamerového 

systému. Až následne keď bude zrejmé aký druh kamerového systému bude použitý je možné 

dať spracovať bezpečnostný projekt a nakoniec určiť výšku potrebných finančných 

prostriedkov.  

 

 

 



2/ Obyvateľov zaujíma, ako prebieha riešenie problematiky voľne pohybujúcich sa psov 

v obci. Funguje odchyt do kotercov? Ako môžu  občania riešiť tento problém? Kto monitoruje 

bezpečnosť na ceste v ranných hodinách, keď nastupujú deti do školy?(kedysi MOPS) 

Odpoveď prednosta OcÚ: 

Obec rieši uvedenú situáciu priebežne počas celého roka. V obecnom rozhlase sú opakovane 

vyzývaní majitelia psov, aby si svoje zvieratá zabezpečili pred útekom. V prípade zistenia 

majiteľov, ktorým ušiel pes sú títo písomne upozornení. Pokiaľ ide o psy, ktorých majitelia 

nie sú známy, obec má uzatvorenú Rámcovú zmluvu o spoločnom postupe a vzájomnej 

spolupráci pri odchyte psov. Obec zabezpečila v mesiaci február 2023 odchyt troch psov. 

V súčasnej dobe však kapacity uvedenej spoločnosti neumožňujú umiestňovať ďalších psov. 

Z uvedeného dôvodu obec zakúpila obecný koterec do ktorého budú odchytené psy dočasne 

umiestnené do doby, kedy ich prevezme zmluvný partner. V rámci projektu Miestnych 

občianskych poriadkových služieb boli uvedené psy monitorované členmi hliadky a tiež boli 

členovia hliadky prítomní pri príchode a odchode detí zo školských zariadení. Uvedený 

projekt bol ukončený 31.12.2022 a v súčasnosti obec nemá žiadnu inú poriadkovú službu. 

V rámci hliadkovej činnosti príslušníkov Policajného zboru SR títo boli obcou požiadaní 

o spoluprácu pri zabezpečení poriadku v súvislosti s voľným pohybom psov v obci, kde 

príslušníci PZ SR opakovane vykonávajú kontroly a v prípade zistenia porušenia zákona tieto 

prípady riešia. 

3/Situácia na schodoch na  vstupoch do verejných budov (spoločenský dom, pošta, predajňa 

Sta-ZO) ako aj do cintorína je v havarijnom stave. Vyžaduje opravu, ktorá zníži 

nebezpečenstvo úrazov, preto sa pýtam, či máme v pláne tieto defekty opraviť, odstrániť? 

Odpoveď prednosta OcÚ: 

Uvedené je v pláne opravy v čase keď to kapacitné možnosti obce a klimatické podmienky 

dovolia. V súčasnosti sú všetky kapacity na zdravotnom stredisku. 

4/ V minulosti sa apelovalo na opravu (rekonštrukciu) WC pri amfiteátri, teraz sa pýtam ako 

plánujeme a či plánujeme túto aktivitu v priebehu tohto roka, keď nás čakajú aj významnejšie 

podujatia? 

Odpoveď prednosta OcÚ: 

Uvedené je v pláne opráv s tým, že obec tiež aktívne vyhľadáva možné použitie dotácie na 

opravu uvedených WC. 

Anna Štrbková: 

1/ Keďže sme všetci v predvolebnej kampani deklarovali, že sa budeme snažiť zabezpečiť a 

podporiť rozvoj bývania v obci pre mladé rodiny, chcem sa informovať, či sa uskutočnilo 

stretnutie s vlastníkmi pozemkov ( v lokalite Koliesko). Ak nie na kedy je naplánované? 

(prosím termín). Od postoja vlastníkov sa bude odvíjať ďalší postup. 

Odpoveď prednosta OcÚ: 

Uvedená aktivita je v pláne, avšak doposiaľ nebola realizovaná a ani nie je určený termín 

stretnutia z dôvodu, že sa realizujú aktivity, ktoré boli vyhodnotené ako prioritnejšie a to 

realizácia projektov ktoré musia byť ukončené do konca tohoto roka z dôvodu ich 

spolufinancovania z národných a nadnárodných projektov. Volebné obdobie je štvorročné 

a celý harmonogram je nastavený tak, aby bola výstavba realizovaná v tomto období. 

 



2/ Zaujíma ma v akom stave sú kamery na ul.Teplická (pred RD Čižmárikovcov)? Opakovane 

dochádza k hromadeniu odpadu pred kontajneroviskom a voľne pohybujúce psy odpad 

roznesú po okolí. Existujú záznamy z kamery? Sú porušovatelia poriadku sankcionovaní? 

Druhá kamera by mala byť nasmerovaná na parkovisko. Zaujíma ma kto má uzavretú zmluvu 

na parkovacie miesto, keď častokrát sú miesta počas týždňa voľné a autá parkujú pozdĺž 

parkoviska čím blokujú cestu. Sú poplatky za parkovanie uhradené? 

Je fotopasca na Kufajke funkčná? Ako sú postihovaní porušovatelia? Prebehla nejaká 

komunikácia so zástupcami LPS ohľadom možných riešení? O chvíľu bude skládka v takom 

rozsahu ako pred likvidáciou.  

Odpoveď prednosta OcÚ: 

Kamery na ul. Teplickej sú v prevádzke, v niektorých obdobiach sú výpadky v súvislosti 

s výpadkami elektriky. Čo sa týka odpadkov pred kontajneroviskom obec zaviedla otváracie 

hodiny, aby sa zabránilo nekontrolovanému hromadeniu odpadu. Kontrolu odpadov 

vykonávala hliadka MOPS, v súčasnosti nemá obec na tento druh kontroly kapacity. Tiež 

sledovanie kamerových záznamov je časovo náročné a obec nato nemá kapacity. Preto sa 

kamerové záznamy sledujú najmä v prípadoch podozrenia z trestnej činnosti. Kontajnerovisko 

kontrolujú námatkovo zamestnanci obce, ktorí však majú inú pracovnú náplň. V prípade 

zistenia sú pôvodcovia odpadu písomne upozorňovaní. Bolo tiež podané zo strany obce 

trestné oznámenie na hromadenie odpadu nad Kufajkou, ktoré je v súčasnosti v štádiu 

vyšetrovania políciou. 

Pokiaľ ide o parkovacie miesta, konkrétnych užívateľov (ich osobné údaje) si môže pani 

poslankyňa prísť pozrieť po dohode na úrad. Všetky parkovacie miesta sú obsadené a za 

všetky sú poplatky uhradené. V prípade, že by nebolo parkovacie miesto zaplatené zo strany 

obce by došlo ku zmene jeho užívateľa. Obsadenosť parkoviska je na samotných 

používateľoch, sú aj takí, ktorí pracujú mimo obec, a preto niektoré parkoviská nie sú vždy 

obsadené vozidlami. Za každé je však poplatok uhradený. Záujem o parkovacie miesta je 

veľký, avšak kapacita nedovoľuje všetkých uspokojiť. Ten kto parkuje pozdĺžne popri 

parkovisku porušuje zákon a polícia bola opakovane na mieste a podľa našich informácií 

uložila niekoľko pokút. Avšak ani polícia nemôže byť na mieste neustále. Počas projektu 

MOPS pracovníci upozorňovali porušovateľov priamo na mieste. 

Fotopasca bola umiestnená nad Kufajkou z dôvodu monitorovania roznášania odpadu divou 

zverou. Táto fotopasca bola kontrolovaná každý deň hliadkou MOPS. Po ukončení projektu je 

v súčasnosti fotopasca demontovaná, pretože ju nemá kto každý deň kontrolovať a hrozilo, že 

fotopascu by niekto odcudzil.  

V októbri 2019 obec zrealizovala sanáciu nelegálnej skládky v množstve 500 ton. Následne 

v marci 2021 bolo LPS upozornené listom na skutočnosť, že na ich pozemku sa opätovne 

hromadí odpad a preto boli vyzvaní na jej odstránenie a zabezpečenie udržateľného poriadku 

na predmetnom pozemku. Obec doposiaľ nedostala žiadnu odpoveď.   

Peter Gégi: 

Na ul. Záhrady pred rodinným domom p. Šefca a druhý pred p.Kupčom sú prepadnuté 

kanalizačné poklopy. Navrhujem zmonitorovať po zimnom období všetky poklopy a v 

prípade potreby začať okamžite s ich opravami. 

Odpoveď prednosta OcÚ: 

Uvedené informácie boli preverené zamestnancami úradu a boli zistené netesnosti na 3ks 

poklopoch na ul. Záhrady a tiež jednom poklope na ul. Štefana Náhalku. Poklop na ul. Štefana 

Náhalku bol už opravený a na ul. Záhrady budú poklopy tiež opravené.  

 

 

                                                                    

                                     



k bodu 5 

OcZ zobralo na vedomie  

Rozpočtové opatrenie č. 2/2023     /viď príloha č. 3/ 

Hlasovanie poslancov: 

ZA:  8       PROTI:0         ZDRŽAL SA:  0          NEPRÍTOMNÍ:  1     NEHLASOVAL:  0 

ZA: Mgr.Jana Smolárová, Pavel Marušin, Ing.Juraj Smolár, Bc. Renáta Mezovská, Peter 

Géci, Anna Štrbková, Marián Kondula, Jaroslav Géci,     PROTI: 0      ZDRŽAL SA: 0   

NEPRÍTOMNÍ:  Patrik Bachleda                                                                                                                                                                                                                   

k bodu 6 

OcZ schválilo  

Rozpočtové opatrenie č.3/2023      /viď príloha č. 4/ 

Hlasovanie poslancov: 

ZA:  8       PROTI:0         ZDRŽAL SA:  0          NEPRÍTOMNÍ:  1     NEHLASOVAL:  0 

ZA: Mgr.Jana Smolárová, Pavel Marušin, Ing.Juraj Smolár, Bc. Renáta Mezovská, Peter 

Géci, Anna Štrbková, Marián Kondula, Jaroslav Géci,     PROTI: 0      ZDRŽAL SA: 0   

NEPRÍTOMNÍ:  Patrik Bachleda                                                                                                                                                                                       

k bodu 7 

OcZ sa zaoberalo návrhom zoznamu pamätihodnosti obce Liptovská Teplička. 

Po prerokovaní vyjadrenia farského administrátora farnosti Liptovská Teplička s členmi 

hospodárskej rady farnosti /viď príloha č.5/ a na základe doporučenia komisie pre rozvoj 

a sociálnu politiku a akceptovaní dotazov a pripomienok OcZ zoznam pamätihodnosti 

schválilo.   /viď príloha č.6 / 

Hlasovanie poslancov: 

ZA:  8       PROTI:0         ZDRŽAL SA:  0          NEPRÍTOMNÍ:  1     NEHLASOVAL:  0 

ZA: Mgr.Jana Smolárová, Pavel Marušin, Ing.Juraj Smolár, Bc. Renáta Mezovská, Peter 

Géci, Anna Štrbková, Marián Kondula, Jaroslav Géci,     PROTI: 0      ZDRŽAL SA: 0   

NEPRÍTOMNÍ:  Patrik Bachleda                                                                                                                                                                               

OcZ schválilo     

VZN č.1/2023 o pamätihodnostiach obce  Liptovská Teplička /viď príloha č.7/ 

Hlasovanie poslancov: 

ZA:  8       PROTI:0         ZDRŽAL SA:  0          NEPRÍTOMNÍ:  1     NEHLASOVAL:  0 

ZA: Mgr.Jana Smolárová, Pavel Marušin, Ing.Juraj Smolár, Bc. Renáta Mezovská, Peter 

Géci, Anna Štrbková, Marián Kondula, Jaroslav Géci,     PROTI: 0      ZDRŽAL SA: 0   

NEPRÍTOMNÍ:  Patrik Bachleda                                                                                                                                                                              

K bodu 8 

OcZ schválilo  

VZN č. 2/2023 ktorým sa mení a dopĺňa  VZN č. 2/2022 o určení  príspevku na činnosť školy                                    

a školského zariadenia a výšky dotácie na prevádzku a mzdy na dieťa materskej školy 

a školských zariadení so sídlom na území obce Liptovská Teplička    /viď príloha č.8/ 

Hlasovanie poslancov: 

ZA:  8       PROTI:0         ZDRŽAL SA:  0          NEPRÍTOMNÍ:  1     NEHLASOVAL:  0 

ZA: Mgr.Jana Smolárová, Pavel Marušin, Ing.Juraj Smolár, Bc. Renáta Mezovská, Peter 

Géci, Anna Štrbková, Marián Kondula, Jaroslav Géci,     PROTI: 0      ZDRŽAL SA: 0   

NEPRÍTOMNÍ:  Patrik Bachleda 

k bodu 9 

OcZ delegovalo                                                                                                                                       

členov rady školy za zriaďovateľa v zložení: 

Veronika Sitiariková, Marián Kondula, Bc.Monika Fendeková, Patrik Bachleda 

 

 



Hlasovanie poslancov:  

ZA:  8       PROTI:0         ZDRŽAL SA:  0          NEPRÍTOMNÍ:  1     NEHLASOVAL: 0 

ZA: Mgr.Jana Smolárová, Pavel Marušin, Ing.Juraj Smolár, Bc. Renáta Mezovská, Peter 

Géci, Anna Štrbková, Marián Kondula, Jaroslav Géci,     PROTI: 0      ZDRŽAL SA: 0   

NEPRÍTOMNÍ:   Patrik Bachleda                                                                                                                                                                                                 

k bodu 10 

OcZ schválilo  

a/ ukončenie nájmu priestorov ambulancie všeobecného lekára pre dospelých MUDr. Fábryho 

v budove ObZS, z dôvodu ukončenia jeho činnosti 

b/ schválilo 

nájom priestorov vo vlastníctve obce v zmysle § 9a, ods. 9, písm. b) zákona č. 138/1991 Zb. 

o majetku obcí, na dobu neurčitú, nájomcovi Nemocnici Poprad, a.s., so sídlom Banícka 

803/28, 058 45 Poprad, IČO: 3653458, za sumu 12 €/rok. Predmetom nájmu je ambulancia 

s ostatnými priestormi všeobecného lekára pre dospelých o celkovej výmere 80m2 v budove 

ObZS na parcele č. 2478, k.ú. Lipt. Teplička, za účelom poskytovania služby všeobecného 

lekárstva pre dospelých, jeden deň v týždni. 

Hlasovanie poslancov:ZA:  8       PROTI:0         ZDRŽAL SA:  0          NEPRÍTOMNÍ:  1     

NEHLASOVAL:  0 

ZA: Mgr.Jana Smolárová, Pavel Marušin, Ing.Juraj Smolár, Bc. Renáta Mezovská, Peter 

Géci, Anna Štrbková, Marián Kondula, Jaroslav Géci,     PROTI: 0      ZDRŽAL SA: 0   

NEPRÍTOMNÍ:  Patrik Bachleda                                                                                                                                                           

                                                      

Na záver starosta obce poďakoval všetkým prítomným za účasť. 

Rokovanie OcZ bolo skončené o 17.15 hod. 

 

  

.....................................      ................................... 

JUDr.Ľubomír Ferjančík       Mgr.Slavomír Kopáč 

     prednosta OcÚ                       starosta obce 

 

 

 

.................................. 

Anna Maliková 

  zapisovateľ 


